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Schriftelijke vragen (artikel 32 RvO)

Datum vraag: 7 november 2022

Datum antwoord:  7 december 2022

Aan de voorzitter van de raad

Onderwerp: Veren 

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden: 

1. Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. de veren in onze gemeente als het gaat om de 
aanvulling vanuit het Gelders Verenfonds?
Vanuit Regio Rivierenland zijn we samen aan het kijken wat de gevolgen zijn wanneer het 
Gelders Verenfonds stopt. Aangezien het ook gevolgen heeft voor de gemeente buiten de 
regio, is Regio Rivierenland in goed contact met de verschillende regio’s. 
Binnen Regio Rivierenland liggen de meeste veren van de provincie Gelderland. Regio 
Rivierenland heeft de problematiek voorgelegd aan de VNG Gelderland. Samen met de 
andere regio’s en Recreatieschap Uiterwaarde is een onderzoek gestart wat de financiële 
gevolgen per veer zijn. Dit onderzoek is nog niet afgerond.

2. Wat zal de rol van de gemeente Buren zijn nadat het fonds in 2024 is uitgeput?
De verwachting is dat het stop zetten van het verenfonds geen extra gevolgen heeft voor de 
gemeente Buren. De veren Beusichem, Eck en Wiel en Ingen zijn veerdiensten die ook auto’s 
en grotere voertuigen overzetten. Deze hebben tot nu toe nog geen beroep gedaan op het 
verenfonds of bij de gemeente. 

De veerdienst Lienden-Rhenen is een tijdelijke verbinding van april tot en met oktober voor 
wandel- en fietstoeristen. De gemeente Rhenen en Buren dragen bij in het onderhoud en 
beheer van de veerdienst die door Recreatieschap Uiterwaarde in de vaart wordt gehouden. 
Jaarlijks is deze bijdrage van gemeente Buren een bedrag van ca. €12.500,- waarvan 
€ 2.500,- uit het verenfonds wordt bijgedragen. 

Voor de nieuwe begroting is dit bedrag opgehoogd in het kader van verduurzaming en het 
wegvallen van het verenfonds naar een jaarlijks bedrag van € 16.500,-.

3. Wil de gemeente Buren de veren die het betreft binnen onze gemeente, in stand 
houden?
De veren zijn zeker belangrijke schakels voor de bereikbaarheid van de gemeente. We 
hebben dan ook de intentie om er voor te zorgen de veerdiensten te behouden. Daarom zijn 
we ook samen met de regio’s aan het kijken wat de gevolgen zijn. Aan de hand daarvan 
kunnen we in kaart brengen wat we kunnen doen. 

4. Wat zullen de financiële consequenties zijn?
Op dit moment is de verwachting dat - na het stop zetten van het verenfonds - er voor de 
gemeente Buren geen financiële gevolgen zal hebben voor de veren Beusichem, Eck en Wiel 
en Ingen. Dit komt mede doordat de veren nu ook geen steun krijgen uit het verenfonds.



D.136651

5. Kortom, wat is het plan?
Voor nu is het even afwachten tot het huidige onderzoek is afgerond. Het onderzoek van de 
VNG naar de toekomst van veren in Gelderland moet in kaart brengen welke rol het netwerk 
van veren speelt in Gelderland en hoe dit netwerk in de toekomst in stand wordt gehouden. 
Op basis van dit onderzoek kunnen er vervolg stappen worden gemaakt. 

Toelichting:
De veren worden een speerpunt op het onderdeel bereikbaarheid genoemd in het 
uitvoeringsprogramma van het onlangs vastgestelde GVVP. Zij vormen een belangrijke schakel voor 
alle modaliteiten in de verbinding over de Nederrijn/Lek, vooral voor schoolgaande jeugd en recreatie.

De eventuele financiële tekorten worden tot 2024 gedekt uit het Gelderse Verenfonds. Dit fonds is in 
2024 uitgeput en de Provincie Gelderland ziet voor haarzelf  geen rol meer  weggelegd. Dit betekent 
dat oevergemeenten andere oplossingen moeten zoeken voor eventuele financiële tekorten of deze 
zelf aanvullen.

Naam en ondertekening: 
E. Schlösser / D66

     


